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RE: Post-COVID - komende EPSCO 9-12.eml

@minvws.nl]

Verzonden: donderdag 8 december 2022 09:10

aan:IEEE)BEEEDM@ minvws.nl>
Onderwerp: RE: Voorbereiding post-COVID EPSCO

Doe ik.

Minister en EEE oespreken dit blijkbaar volgende week ook.

Twee vragen:

* Het op deze agenda krijgen is niet gelukt dus bleef staan voor deze EPSCO zo concreet mogelijke stappen te maken +

het voorbereiden van een notitie om te agenderen voor een volgende keer;

Hebben we een verhaal waarom dit nog niet is gelukt, of wisten we dit niet?

Na de mail van 7-11 (bijgevoegd) zijn we daarmee aan de slag gegaan, dus in bila’s agenderen + in geannoteerde agenda.
Verzoek in deze vorm (‘op agenda krijgen van Raad’) kwam pas op/rond 28-11 tot ons, met vraag of het in de conclusies van de

Raad kon komen.

(politiek) adviseurs ministers dachten dat er van een EU gezondheidsraad net als van een Europese Raad ook ‘algemene’
conclusies komen.

Dat hebben we toegelicht.
De optie om zelf op dat moment nog een AOB aan te vragen was in de tijd krap + de inzet was nog te onduidelijk.
In (eerste over dit onderwerp) gesprek op 28-11 met minister aangegeven dat het sterker is om een AOB aan te vragen als je

precies weet wat je wilt en als er lidstaten en commissie zijn die dit steunen.

Dat was nog te onduidelijk.

Daarom stemde hij op dat moment in met het volgende:
- minister vraagt onder beleidsdebat covid vaccins aandacht voor post covid cf lijn in document dat je kent
- en in bila’s oa met Commissaris.

- Dan vervolgens (evt) een brief aan Commissie (januari)
- en richting epsco maart kunnen we dan verder uitwerken, medestanders zoeken en bezien hoe dan wél op agenda raad te

krijgen (iom Zweden of evt als AOB)

* De minister heeft eerder gevraagd naar hetkrachtenveld/waar staan we nu met collega’s op dit punt.

En dat hebben we geleverd en zo niet, wat is ons verhaal?

Voor de ministers die hij spreekt staat er al iets in fiches danwel

LRpezio
om via attachees eea op te halen

Wat men vindt, dat moet ook morgen blijken in bila’s. Maar genoemde landingszone is er.

Volledig krachtenveld kan pas daarna (en daarbij blijft: de boodschap moet zo gericht mogelijk om een krachtenveld te hebben...

iedereen zal zeggen ‘ja post COVID is een probleem en dat is belangrijk om op samen te werken. Maar de mate van hoe dan en

hoe concreet, dat hangt sterk af van wat NL dan precies wil, en daar speelt die kennisagenda eigenlijk een belangrijke rol in)
Dat ook gisteren aan minister toegelicht en werd ok bevonden.

Dit alleen om het goed te kunnen uitleggen=
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Datum: donderdag 08 dec. 2022 8:46 AM

Aan:IEE¥ 5.12¢ [@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Voorbereiding post-COVID EPSCO

Hi,

Kun jij morgen in je PO met IEEES-espreken dat we haar graag na de Raad nog even bijpraten?

Nav onderstaande:

- Je kent de nieuwste notitie met huidige inzet. Die was akkoord minister. In de mail van EE zitten wat punten die niet zo

waren afgesproken, dat is met haar gewisseld doorEEEEH

- Gisteren weer besproken, minister herhaalde dat hij stappen wil zetten maar snapt ook dat morgen niet eindpunt is.

- Zowel commissaris als collega ministers weten dat hij de oproep doet en zullen daar dus op reageren. Hoe precies, dat weten we

niet helemaal. Niemand zal zeggen wat een onzinnig onderwerp. ledereen heeft dit probleem. Het is een kans voor de commissaris

om alles wat commissie al doet te bundelen en ontsluiten, ten bate van de Europese burgers en patient. Maar wat ze precies zal

zeggen dat weten we morgen.

Nb.

Grootste deel van deze bullets zijn dus voor de volgende epsco (14mrt) ter uitwerking, niet voor epsco morgen. Dat is ook zo met

minister afgesproken

* Hij gaf aan concrete stappen te willen maken tijdens zijn bezoek en daarbij idealiter ook financieel krachten te bundelen

voor onderzoek;
+ Het op deze agenda krijgen is niet gelukt dus bleef staan voor deze EPSCO zo concreet mogelijke stappen te maken +

het voorbereiden van een notitie om te agenderen voor een volgende keer;
* De minister heeft eerder gevraagd naar hetkrachtenveld/waar staan we nu met collega’s op dit punt.
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